
C Y U R 2 B 

This keynote challenges young audiences to embrace authenticity by taking risks 
that align with their true selves. It explores the importance of stepping out of comfort 
zones, facing fear, and using rejection as a catalyst for growth.  

Through relatable stories and insights, the presentation reveals how living 
authentically fosters resilience, builds character, and helps individuals define 
success on their own terms.  

Youth will leave empowered to navigate challenges with courage and to pursue a life 
that reflects their deepest passions. 

 

What would your life look like if you weren’t afraid to take risks and live 
authentically? 

 

Three Key Takeaways 

1.​ Authenticity Requires Courage: Living a life true to yourself means 
embracing discomfort and challenging societal expectations. 

 

2.​ Fear is an Ally: Fear signals growth opportunities; overcoming it unlocks 
personal transformation. 

 

3.​ Rejection Fuels Growth: Instead of fearing rejection, view it as a necessary 
step in the process of becoming your best self. 

​
For schools, this presentation is a call to action for students to build resilience and 
confidence by embracing who they truly are, You’ll provide your youth with the 
inspiration and tools to see fear and challenges as stepping stones to success.   
Let’s teach them that their most authentic life starts when they take the leap.  

Together, we can empower the leaders of tomorrow to live with purpose and passion! 

 

 



Voir pourquoi tu seras 

Cette intervention encourage les jeunes à embrasser l'authenticité en prenant des 
risques alignés avec leur véritable identité. Elle explore l'importance de sortir de sa 
zone de confort, d'affronter ses peurs et d'utiliser le rejet comme catalyseur de 
croissance.  

À travers des récits et des idées inspirantes, cette présentation montre comment 
vivre authentiquement renforce la résilience, forge le caractère et aide chacun à 
définir le succès selon ses propres critères.  

Les jeunes repartiront avec une énergie renouvelée pour relever les défis avec 
courage et poursuivre une vie qui reflète leurs passions les plus profondes. 

 

À quoi ressemblerait votre vie si vous n'aviez pas peur de prendre des risques 
et de vivre de manière authentique ? 

 

Trois points clés à retenir 

1.​ L'authenticité demande du courage : Vivre une vie fidèle à soi-même 
implique d'accepter l'inconfort et de remettre en question les attentes 
sociales. 

 

2.​ La peur est une alliée : La peur est un signal d'opportunités de croissance ; 
la surmonter ouvre la voie à une transformation personnelle. 

 

3.​ Le rejet nourrit la croissance : Au lieu de craindre le rejet, considérez-le 
comme une étape essentielle dans le processus pour devenir la meilleure 
version de vous-même. 

​
Pour les écoles, cette présentation est un appel à aider les élèves à développer leur 
résilience et leur confiance en embrassant qui ils sont vraiment. En m’invitant, vous 
offrirez aux jeunes l’inspiration et les outils pour voir les peurs et les défis comme 
des tremplins vers le succès. Enseignons-leur que leur vie la plus authentique 
commence lorsqu’ils osent faire le saut.  

Ensemble, nous pouvons encourager les leaders de demain à vivre avec passion et 
détermination. 



 


	C Y U R 2 B 
	This keynote challenges young audiences to embrace authenticity by taking risks that align with their true selves. It explores the importance of stepping out of comfort zones, facing fear, and using rejection as a catalyst for growth.  
	Through relatable stories and insights, the presentation reveals how living authentically fosters resilience, builds character, and helps individuals define success on their own terms.  
	Youth will leave empowered to navigate challenges with courage and to pursue a life that reflects their deepest passions. 
	Voir pourquoi tu seras 

